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Vedrørende transformer 

Pengene er nu modtaget 

Anne Grethes skade. 

Codan vil ikke dække skaden og anmodningen er efterfølgende droppet 

Status vej og grønne områder 

Jesper har fået tilbud fra Teknologisk institut. Tilbuddet er på ca. 30.000 kr. Vi tygger på det. Har 8 uger til 
at acceptere.  
 
Det er måske en idé at forhøre sig, hvad det koster at lægge nyt slidlag og helt ny belægning. 

Grønne områder. 

Træerne på volden er ved at være et stort problem. Spørgsmålet er, hvad der kan laves. Udtynding eller 
styning til evt. halv højde. Søren vil på tidspunkt spørge Sara, om hendes kontakter kunne byde ind på 
dette. 

Ingen snerydning, så ingen udgifter hertil. 

Grøn dag 

Den er efterlyst. Men hvad skal vi lave? Forslag om at sende Doodle ud til alle, så man kan angive interesse 
og hvad der evt. skal laves. 

Johnny sender Doodlen ud. 

Sti langs banen 

Forsøge at få den asfalteret. Johnny kontakter fællesråd og evt. kommunen. 

Pjece på hjemmesiden 

Christian vil gerne se på dette. 

Næste møde 

Jesper finder en man/onsdag 

Eventuelt 

Intet. 

Referant 

Johnny Odgaard 


